
TESTIMONY OF BRECK WALL (BILLY RAY WILSON) 

The testimony of Breck Wall was taken at 2 :13 p.m., on August 5, 1964, at the 
U.S. Post Office Building, 301 Stewart Street, Las Vegas, Nev., by Mr. Arlen 
Specter, assistant counsel of the President’s Commission. 

Mr. SPECTER. May the record show that this deposition proceeding of the 
President’s Commission on the Assassination of President Kennedy is being 
taken at the U.S. Post OfFice Building, 301 Stewart Street. Las Vegas, Nev. 
Jfay the record further show it is now 2 :13 Pacific daylight time on Wednesday, 
August 5, 1964. Present is Mr. Breck Wall who has appeared in response to 
letter notification and also telephone notification. 

Mr. Wall, the President’s Commission has asked you to appear here today to 
testify concerning any knowledge which you may have of Mr. Jack Ruby, his 
associates, background’, and his activities relating to the events of Sovember 22 
through November 24, 1963. With that preliminary statement of purpose, I 
will ask you to rise and raise your right hand, if you would, please. 

Do you solemnly swear that the testimony that you shall give in this deposi- 
tion proceeding before the President’s Commission on the Assassination of 
President Kennedy shall be the truth, the whole truth. and nothing but the 
truth? 

Mr. WALL. I do. 
Mr. SPECTER. Will you state your full name for the record, please? 
Mr. WALL. hly legal name is Billy Ray Wilson but I have used professionally 

Breck Wall for the last 7 or 8 years. 
Mr. SPECTER. Mr. Wall, did you receive a letter of notification asking you to 

appear here today for your deposition? 
hlr. WALL. yes, sir. 
Mr. SPECTER. Did that letter contain within it the Executive order creating 

the President’s Commission and a copy of the rules and regulations for taking 
of depositions by the President’s Commission? 

Nr. WALL. Yes, sir. 
Xr. SPECTER. And you understand that if you wish, you may be represented 

by counsel here today? 
Mr. WALL. Yes, sir. 
Mr. SPECTER. Do you want to have an attorney with you today? 
hIr. WALL. No, sir. 
Mr. SPECTER. When did you receive that letter? 
JIr. WALL. hIonday night at home. I was performing at the Castaways and 

a friend of mine signed the receipt on it. 
hfr. SPECTER. Under the regulations you are entitled to 3 days’ notice. Are 

you willing to proceed with this deposition today without having that notice? 
Mr. WALL. Yes, sir. 
Mr. SPECTER. What is your occupation or profession, Mr. Wall? 
Mr. WALL. Producer; performer. 
Mr. SPECTER. Where are sou employed at the present time? 
Mr. WALL. At the Castaways in Las Vegas. 
Mr. SPECTER. What is the nature of your duties in connection with your em- 

ployment at the Castaways? 
Mr. WALL. Well, I perform each night. I don’t understand what you mean 

really. 
Mr. SPECTER. What sort of performing do you do? 
Mr. WALL. Comedy ; musical comedy. 
Mr. SPECTER. How long have you been engaged in that type of activity? 
Mr. WALL. About 6 years. 
Jlr. SPECTER. And what was your occupation before you became an entertainer? 
Air. WALL. College student. 
Mr. SPECTER. How old are you at the present time? 
hlr. WALL. Twenty-seven. 
Mr. SPECTER. What is your educational background? 
Mr. WALL. Well, I only had 1 year of college, Cnirersity of Texas. 
Mr. SPECTER. Where were you boru? 
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Mr. W.U.I.. Jacksonville, Fln. 
Mr. SPECTER. ;\ntl \\-hew did you live, in a grnrr:~l way, ,111 to the ljresent time? 
Mr. War.r,. Well, I have lived in Freeport. Tex.. that is where I wan raised, 

and Dallas, Sew York City. Jacksonrille. Fla., Orlando, Fla.. and here. 
JIr. SPECTER. When did you live in Sew ‘Pork City? 
Mr. WALL. In 19.54 through 1957. 
JLr. SPECTER. What was your occupation at that time? 
Mr. WALL. I worked as a doorman at Luchow’s on 14th Street. 
JIr. SPECTER. When did you live at those various cities in Florida? 
Mr. WALL. In between-in the year of 1957 and lQ.58. I came to Dallas in 

Sorember of 1958, I beliere. 
Jlr. 
Xr. 

say. 
Mr. 
Mr. 
Mr. 
Mr. 
Mr. 
Mr. 
Mr. 
Mr. 
Mr. 

SPECTER. When was it specifically that you lived in Florida’ then? 
War.~. It was in the first part of 19.58 and the latter part of 1957, I would 

SPECTER. And when did you lire in Freeman, Tex.? 
WALL. Freeport. 
SPECTER. Freeport, Tex.? 
WALL. Through school until I graduated in 1953. 
SPECTER. From high school? 
WPALL. Yes, sir. 
SPECTER. Then you attended the rnirersity of Trsan in .iustin for a year? 
WALL. Yes, sir. 
SPECTER. And where did you lire from 19.54 until the time you went to 

Sew York City? 
Mr. WALL. Then Sew York City from Austin. 
Mr. SPECTER. Did you go directly from Austin to Sew York City? 
Mr. WALL. Yes, sir. 
Mr. SPEC~TER. Where did you go directly from Sew York City? 
Mr. WALL. To Jacksonrille, Fla. 
Mr. SPECTER. Where you lived for the balance of the time up until Sorember 

of 19X? 
Mr. WALL. Right ; sir. 
Mr. SPECTER. When you went to Dallas, Tex.? 
Mr. WALL. Yes, sir. 
Mr. SPECTER. What did you do when you first went to Dallas in Sorember of 

19.58? 
Mr. WAI.L. I was ill at the time and I had to stay with the McKennas. I was 

sick at the time. 
Mr. SPECTER. And where do t,he JIcKennas live? 
Mr. WALL. Currently they live in Galreston, Tex. They moved from Dallas. 
Mr. SPECTER. What are the first names of the XcKennas? 
Mr. WALL. Thomas J. McKenna. 
Mr. SPECTER. And is there another McKenna? 
Mr. WALL. There are---you mean as far as children? 
Mr. SPECTER. You say you lived with the JIcKennas. I take it there was 

more than one McKenna or was there only one? 
Mr. WALL. Xrs. JIcKenna and three children. 
Mr. SPECTER. And how long did you stay with them following the time you 

joined them in Norember of 1958? 
Mr. WALL. I would say about 2 months. 
Mr. SPECTER. Where did you next live? 
Mr. WALL. I can’t think of the name of the street. In Dallas. I lived in 

Dallas. 
Mr. SPECTER. With others, or by yourself? 
Mr. WALL. By myself. 
Mr. SPECTEF.. How did you happen to know the McKennas? 
Mr. WALL. When I was going to high school, I would spend the summer with 

my family and they lired next door to my family. 
Mr. SPECTER. And when you spent the summer with your family who lived 

next door to the JlcKennas, was that in Dallas? 
Mr. WALL. No, sir; in Fort Worth. 
Mr. SPECTER. Whom did you live with when you went to school in Freeport? 
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JIr. \~v.\~.~,. With my grandmother who has since drceastrl. 
>Ir. SPECTER. HOW long did yen lirr ill ~nllns. TFLS., after Sorf,m[wr of 19.?8? 

1\Ir. WAIL. When 1 moved in Sorrmher of 19.58 there. I stayed until I just 
moved. 

Mr. SPECTER. When was it that gon left? 
JIr. WILL. We left in January of 196-l to go to Houston. 
Mr. SPECTER. When yron say “we.” whom do you mean by that? 
Jlr. WALL. The company ; the show 1 am in. 
JIr. SPECTER. Which show is that? 
Mr. WALL. Bottoms Tp. 
Mr. SPECTER. How long were you in Houston then? 
JIr. W.4r.1,. We were in Houston for 12 weeks and then from Houston we came 

out to Las Vegas. 
3Ir. SPECTER. Do gou know Jack Ruby? 
Jlr. W.4r.L. Yes, sir. 
Mr. SPECTER. When. to the best of your recollection, did you first meet Mr. 

Ruby? 
Mr. War.~. I n-ould sar ahout 31/2 years ago. 
JIr. SPECTER. What were the circumstances of pour becoming acquainted with 

him? 
Mr. War,r~. We were having financial trouble at a club we owned called the 

Playbill. 
Mr. SPECTER. When you sag “we.” whom do you mean? 
Mr. Wrr~r.r.. Joe Peterson, my partner. We needed a place to go to do a show. 

.Jack Ruby offered a very lucrative offer to play his new club. It was then 
called the Sovereign Clnh which later became the Carousel. 

Mr. SPECTER. Sow. what was the nature of the lucrative offer which Mr. Ruby 
made to Ton? 

Mr. WAI.~.. Well, I think he was going to pay us. 1 think, I’m not sure, $125 
a week plus we were on a small percentage of the club. 

Jlr. SPECTER. How long did you play for Mr. Rub7 at the Sovereign Club? 
JIr. WALL. I wonld say about 8 weeks. Maybe less. 
JIr. SPECTER. What happened, if anything. to terminate that arrangement? 
Mr. WALL. We got into an argument over a contract that I had signed stating 

that I would perform the show for one night for around $2.200. 
Mr. SPECTER. What show were you supposed to perform for one night? 
Xr. WALL. Bottoms Up. 
Mr. SPECTER. For whom? 
Mr. WALL. I don’t recall the name of the organization. It was a nurses’ 

organization. 
Xr. SPECTER. Where was that show supposed to he performed? 
>Ir. WALL. In the ballroom of the Hotel Adolphus. 
Mr. SPECTER. What was the nature of Four disagreement with Mr. Ruby? 
Mr. WALL. He was in a financial bind because the show wasn’t working out 

like he thought and we were in a financial bind and needed the money and he 
would let us do it only if we would give him half. We couldn’t because we 
couldn’t. 

Mr. SPECTER. What do you mean “we”? You still mean Joe Peterson and you? 
Mr. WALL. Yes. And we called in the union man of our performing arts called 

AGVA. 
Mr. SPECTER. What is that an abbreviation of? 
Mr. WALL. American Guild of Variety Artists. And the AGVA man sided with 

Jack and we got into an argument wherein Jack punched Joe in the mouth 
and broke off a tooth. 

Mr. SPECTER. Joe Peterson. that is? 
Mr. WALL. Yes, sir. And we left that night. I might also add in the record 

that the man, the name of the man representing our union, was named James 
Dolen who was arrested later, some months later, by the FBI. 

Mr. SPECTER. On what charge, if you know? 
Mr. WALL. Yes. sir: as far as I know he was running some sort of bingo 

game or something illegal in Louisiana. 
Mr. SPECTER. Did you perform that show Bottoms Up? 
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&Ir. WALL. So. sir. .Jack Ruby and .Jim Dolrn took the show over and made 
our kids perform the show. 

Mr. SPECTER. Was the same troupe then performing the show except for 
you and Mr. Peterson? 

Mr. WALL. The only one we have now with us that did the show with us 
over at the Adolphus that particular night is Bill Fanning who is in our show. 

Mr. SPECTER. After that S-week connectiott with JIr. Ruby what later asso- 
ciation, if any, did you have with him? 

Mr. WALL. Well. I didn’t speak to .Jnck for about. I would say, around 6 
months but he and Mr. Peterson becnmc good friends again because they have 
the type personalities that flare up and forget ; and I don’t-I have a mind like 
an elephant-and they started speaking so. therefore, I started speaking and 
going back to the club which he chauged into a strilbyer club called the Carousel. 

Xr. SPECTER. Did you ever work for Mr. Ruby again? 
Mr. WALL. So, sir. 
Mr. SPECTER. Then from that time on you knew him as a friend and acquaint- 

ance in the Dallas area? 
Mr. WALL. Right. 
Mr. SPECTER. What was your rKcupation from the time you left Mr. Ruby’s 

until you left Dallas in *January of lQ64? 
Mr. WALL. We reopened the Playbill Club for about 4 months and then we 

Tvent back to the-I’m sorry-then we went to the Maple Theater. did a show 
for about 6 weeks called Mr. Wonderful, then back to the Adolphus Hotel where 
we stayed. 

Mr. SPECTER. What did you do at the Adolphus Hotel? 
Mr. WALL. Bottoms Up. Performed it in the Century Room. 
Mr. SPECTER. How frequently did you see Mr. Ruby during the years of 1961, 

1962,X)63? 
Mr. WALL. Well, after we lost the Playbill again for a second time and we 

closed the show at the JIaple Theater. then we were right across the street 
from where Jack had his club and Jack got a haircut at the barbershop in the 
hotel, ate in the hotel restaurant, consequently I think that is when he started- 
he and Joe started being friends and I started seeing him a lot and became 
good friends; then wheu we started at the Adolphus in lQ62, maybe the latter 
part of 1961, lve started speaking and being good friends. We would go over 
there sometimes three or four times a week just to see the show and the girls 
over there which we were good friends with. 

Air. SPECTER. To your knowledge, did Jack Ruby ever associate with any of 
the criminal element? 

Mr. WALL. He always reminded me of a gangster but I have never seen him 
with anyone. 

Mr. SPECTER. Why did he always remind you of a gangster? 
Mr. WALL. Just the way he talks, you know, he just reminds me of a real 

hood. Still I have never seen him with anyone that you would call a criminal 
in Dallas. 

Mr. SPECTER. &ide from his appearance and the way he talks do you have 
any factual reason for saying that he appears to be a hood or gangster? 

Mr. WALL. No, sir. 
Mr. SPECTER. To your knowledge was Jack Ruby ever a member of any sub- 

versive organization or any group which advocates the forceful overthrow of 
the United States Government? 

Mr. TVALL. so. 
Mr. SPECTER. Were any members of his family or friends ever members of any 

subversive organization? 
Mr. WALL. I only met one relative of his which was his sister, Eva, or Ava, 

however you would say it. I just met her casually. 
Mr. SPECTER. What is her last name? 
Mr. WALL. I really don’t know. 
Mr. SPECTER. Grant? 
Xr. WALL. Grant. That is right. She ran his club on-what street is it? 

I hare to think of the club for a minute. It is right next door. to the B&B. 
Mr. SPECTER. The Vegas Club? 
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Mr. Wa1.r.. Tes, sir. Thank you. That was the only time. I have only been 
out to the Yegas Club maybe t!vice in the whole time I have been in Dallas but 
I would see her at the B&B restaurant eating after she had closed her club. 

Mr. SPECTER. Did you ever know Lee Harvey Oswald? 
Mr. W.\r.L. So, sir. 
Mr. APFXTF.R. Did you ever see Lee Harvey Oswald? 
Mr. W~‘ar,r.. Only after he had shot the President. 
Mr. SPECTER. Do you know whether Jack Ruby ever knew Lee Harvey Oswald? 
Jlr. TRAIL. So, sir ; I don’t. 
Mr. SPECTER. Did you ever see Jack Ruby and Lee Harvey Oswald together at 

any time? 
Mr. W.\r.r.. So, sir : not at all. 
Mr. SPECTER. Do you know whether Jack Ruby knew Officer J. D. Tippit? 
Mr. VanL. So. sir ; I don’t. He knew most of the policemen on the police force. 
Mr. SWCTER. Did you ever see Jack Ruby with Officer Tlppit? 
Mr. WM.I,. I don’t know what he looks like. 
Mr. SPECTER. Do you know who Officer Tippit is? 
Mr. KALL. Yes, sir: I do. 
Mr. SPECTER. He was the officer who was shot and killed the day of the 

assassination. 
Mr. WAIL. Yes, sir. 

Mr. SPECTER. Do you recall Friday, Xorember 2&, X%3? 
Mr. WALL. Pes, sir. 
Mr. SPECTER. What were your activities on that day to the best of your ability 

to recollect? 
Mr. WALL. That was very easy to remember. We went down to the Adolphus 

marquee. 
Mr. SPECTER. “We” meaning? 
Mr. WALL. Joe Peterson and also with us was Nancy Austin, who is in our 

show. and Kenny Jerome, mho is in our show. We watched President Kennedy 
drive by and I was listening to it on the radio as he was driving and when he 
passed us he was going 30 miles an hour whereas he had been going 10 miles 
an hour so we missed him. With all the excitement and everything we didn’t 
get a good look at him so we went upstairs. 

Mr. SPECTER. Tour view of the motorcade from the Adolphus was from the 
marquee of the Adolphus Hotel in Dallas? 

Mr. WALL. Yes, sir. 
Mr. SPECTER. What did you do after the Presidential limousine passed the 

Adolphus Hotel? 
Mr. WALL. We wanted to get a better look at the President so Joe Peterson 

and myself decided to go out to the airport because when he n-as out there, when 
he first arrived in Dallas, he stayed out there I think 30 minutes longer than 
he was supposed to, shaking hands with the people. We thought he might do 
it again. We ran upstairs to change clothes. It was a very cold day. We 
needed to put on some warm clothes. We went upstairs to change clothes and 
go out to the airport. We always left our television on because we have a dog 
and it sort of keeps him calm. When we opened the door into the bedroom they 
announced over the television that the President had been assassinated. Joe 
went down to the-as far as I know he went down to t.he Book Depository to see 
what it looked like and I stayed in the bedroom and watched the television to 
find out n-hat was. you know, going on. We stayed there all that night and we 
departed for Galveston to get away from Dallas the next day, which was 
Saturday, at around 3 or 4 in the afternoon. 

Mr. SPECTER. What did you do the balance of Friday night? 
Xr. WT’SLI,. We stayed anld watched television. I didn’t move from the 

television set. 
Mr. SPECTER. Where did you have dinner that night? 
Mr. W‘\LL. In the room. 
Mr. SPECTER. What time did you go to bed on the evening of Sorember 22, if 

gnu recall? 
Xr. WT'~LL. As far as I know I didn’t go to bed until 5 in the morning. 
Mr. SPECTER. What did you do all that night? 
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Mr. WALL. Watched television. 
JIr. SPECTER. Were the television stations running around the clock? 
Mr. WALL. Yes, sir. 
Mr. SPECTER. What time did you awaken on Saturday, Sovember 23, if 

you remember? 
Mr. W.41.r.. I \vot~ltl say around 8 o’clock. 9 o’clock. I woke up and watched 

television again. 
JIr. SPECTER. \Vhere did you eat breakfast? 
Mr. WALL. I went down to breakfast on Saturday. 
Mr. SPECTER. Down to where? 
Mr. WALL. The coffer shop. 
Mr. SPECTER. Of the A\doll>hus Hotel? 
Mr. W~.I,. Trs, sir. Then I came right hack up and watched television again 

until that afternoon. 
Mr. SPECTIX. When did you leave the hotel? 
JIr. WALL. About 3 or 1 that afternoon we left for Galveston. 
Mr. SPECTER. When you say “we,” whom do you mean? 
Mr. WALL. Joe Peterson and myself. 
Mr. SPECTER. By what means did you go? 
Mr. WALL. In our ear. 
Mr. SPECTER. Did you make any telephone calls on Saturday? 
Mr. WALL. Yes, sir. I called the J1cKennn.s to tell them we were coming 

down. 
Mr. SPECTER. Did you make any telephone calls on Friday, the day before? 
Mr. WILL. I’m sure I made telephone calls to each east member telling them 

we would not 1Erform until Monday or Tuesday, that Mr. Anderson didn’t know 
yet-be is the manager of the hotel-I’m sure I made quite a few calls that day. 

Mr. SPECTER. Had you had a conversation with Mr. Anderson concerning the 
closing of the show? 

Mr. WALL. So, sir. He called us saying there wouldn’t be a show until 
Monday or Tuesday depending on when the funeral was. He didn’t know. 

Mr. SPECTER. What is his full name? 
Mr. TALL. All I know is Andy Anderson. He has initials. I don’t know, sir. 
Mr. SPECTER. What mem’bers of the cast did you call following your conrersa- 

tion with Mr. Anderson? 
Mr. WALL. Everyone in the cast, and I may forget a few names. I can list 

them if you’d like. 
Mr. SPECTER. Please do. 
Mr. WALL. Carl Trrssler in Fort Worth. There would also be Eddie Parker, 

Bill Fanning, Suzanne Malone. 
Mr. SPECTER. Where does she live? 
Mr. WALL. In Dallas. 
Mr. SPECTER. Where does Carl Tressler live? 
Mr. WALL. Fort Worth. All the cast members in our show live in Dallas with 

the exception of Carl Tressler and Eddie Parker who live in Fort Worth. All 
of my calls would’ have been in Fort Worth except for the long distance calls in 
Galveston. We have had so many castings I really can’t remember the rest 
of the people we had in our show, Possibly I made a call to Hazel Rippe, if 
she was still in the show. 

Mr. SPECTER. That would have been in Dallas also? 
Mr. WALL. Yes, sir. All these telephone numbers would be in Dallas. Hazel 

wasn’t in our show. There is another phone number in Fort Worth, it was a 
girl dancer in our show by the name of Ryna Hradecky, who was a friend of 
Carl Tressler’s, so, therefore, I might have given a message to Oar1 to call Ryn,a 
because I couldn’t get her at home at that particular time but if I had any calls 
to Fort Worth it would be to Ryna also. There would be one or two other calls 
to Dallas which would be cast members but I really can’t think who was in the 
show. 

Mr. SPECTER. At about what time did you call Tom McKenna? 
Mr. WALL. It would prohahly be, I would say, around 2 in the afternoon 

because we decided very quickly we were going. We just got tired of laying 
around the room watching television. I was beginning to get “buggy.” 
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Jlr. SPECTER. Could you have called him as late as .5:30 that afternoon? 
JIr. WALL. Yes. sir ; it could hare been. 
Mr. SPECTER. What did you do then the balance of that afternoon? 
Mr. WALL. Watched television. 
JIr. SPECTER. Did you watch television all the time ~1, until the point when 

you left to go to Galveston? 
JIr. WALL. Yes, sir. 
Mr. SPECTER. What time did you arrive in Galveston? 
Mr. WALL. It would be 11 o’clock ; somewhere around 11 o’clock. 
Xr. SPECTER. How far is it from Dallas to Galveston? 
Mr. WALL. I didn’t make the call from Dallas to Galveston at Z--it must have 

been 5 :3&because it only takes 455 hours. 
Mr. SPECTER. What is the distance? 
Ur. WALL. Around 200 miles. 
Mr. SPECTER. Did you make any stops en route? 
Mr. WALL. Only for gas. 
Xr. SPECTER. Where did you have dinner? 
Mr. WALL. We didn’t hare dinner. We don’t ever eat when we drive to 

Galveston, just go straight on down. 
Mr. SPECTER. Did you eat when you arrived at Galreston? 
Mr. WALL. Yes, sir ; we ate at the house. 
Mr. SPECTER. At Mr. McKenna’s house? 
Mr. WALL. Yes, sir. 
Mr. SPECTER. What did you do after arriving in Galveston that night? 
Mr. WALL. Well. just as nearly, as quickly as we arrived is when we got a 

telephone call from Jack Ruby. After I talked to him we sat and visited and 
then went to bed. 

Mr. SPECTER. How long did the telephone call from Mr. Ruby last? 
Mr. WALL. I would say it couldn’t have been more than only 5 minutes. Maybe 

3% minutes. 
Mr. SPECTER. State, as precisely as you can recollect, exactly what Jack’ Ruby 

said to you and what you said to him during that telephone call. 
Mr. WALL. Well, he was having trouble with the union, or AGVA, and I had 

been elected the president of the council, newly elected president, and we had 
not even had a meeting yet but-1 can’t remember-he was having some sort 
of problems with his girls and the union was going to make him do something, 
which I didn’t think was right. I told him I would help him out and make 
sure his case was presented correctly. 

Mr. SPECTER. What was the union trying to make him do? 
Mr. WALL. I don’t recall. I really don’t know but-1 wasn’t going to be on 

his side, but I was going to be sure it was presented correctly, that we would get 
his angle as much as the union’s, the girl that was reporting him or whatever 
the circumstances were. 

Mr. SPECTER. Were you friends with Mr. Ruby at this time? 
Mr. WALL. Yes, sir. He was very upset the President was assassinated and 

he called Abe Weinstein or Bernie Weinstein, he called them some names for 
staying open Friday night. 

Mr. SPECTER. What club did they run? 
Mr. WALL. They-I don’t know which one owns which. One owns the Theater 

1,onnge and the other owns the Colony Club, and he was very upset that he had 
closed and they stayed open. He thought it wasn’t right and he wanted to 
know when I would return to Dallas and I told him probably Monday or Tuesday 
and he said, well, when I got in to town would I call him, which I said I would. 
He asked how everything was. I told him fine and that was it. 

Mr. SPECTER. Can you recollect anything else he said during that telephone 
conversation? 

Mr. WALL. So, sir. 
JIr. SPECTER. Can you recollect anything else that you said to him during that 

call? 
Jlr. WALL. Only if I told him why I left Dallas. He asked what I was doing 

in Galveston. I told him I just wanted to get awaF for a couple of days. 
Mr. SPECTER. Did he mention Lee Harvey Oswald in that telephone call? 
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Mr. WALL. So, sir; not at all. 
Mr. SPECTER. Did he mention anything about any assassin or t.he assassin 

whoever he might be? 
Mr. WALL. So, sir. The only thing that he said which would be important 

to the Commission was that he was very upset that the other clubs had decided 

to stay open and that they did not have the decency to close on such a day and 
that he thought out of respect they should close. That is the only thing I recall 
that he said that would be of any importance. The other things were about his 
business with the union, how we were and why we went down to Galveston. 

Mr. SPECTER. Did he say anything about any intention he might have to do any- 
thing to Oswald? 

Mr. TALL. So. sir : not at all. 

Mr. SPECTER. Prior to that telephone call on the night of Sorember 23, when 
was the last time you had talked to Ruby before that? 

Mr. WILL. It could have been 2 or 3 days before. I don’t know, as I said. 
I saw him that often, you know. I do recall the last time I was in his club was 
the week before he shot Oswald. 

Jlr. SPECTER. When were you in his club during that week? 
Mr. We4~1.. We had signed a contract to go into the Continental Hotel in 

Houston and we had the--- 
Mr. SPECTER. By “we” you mean you and Joe Peterson? 

Mr. WALL. Right. Whenever I use “we” that is always .Joe Peterson. And 

we had-the man who signed us felt pretty good about it and wanted to stay 
up beyond 12 o’clock, which is our curfew in Texas, and the only place that was 

open is the three exotic clubs and we decided to take Larry Grayson, booker 
of the Continental, to Jack Ruby’s club and let him see a stripper called Jada. 

Mr. SPECTER. Weren’t the exotic clubs governed by the curfew? 

Mr. WALL. X0, sir; I’m sorry. The Theater Lounge and the Colony Club did 
close-I’m sorry. They didn’t close. So; they didn’t. You could serve a beer 
called near beer which did not contain any alcohol, or they would serve coffee. 
They did not have to close at the same time the others closed ; so we took Larry 
and went over there and stayed up until around 2 or 3. I recall the incident, by 
the way, that Jack was having trouble with the union about. 

Jlr. SPECTER. What incident was it? 

Jlr. WALL. It was something about the comic had to perform in between each 

stripper to lengthen the time of the show and where he had lined up three 
strippers at one time and then a comic and then three strippers again. He was 
having trouble with time. He wanted to make the show continuous and this 
was the problem he was having, so the night that I went to the Carousel Club 

with Larry Grayson and Joe Peterson he, himself, got on stage and entertained 
for 30 minutes with a raffle and I recall that Larry turned to me and said- 
every time that *Jack would do something he would try and be very funny- 
every time he would do something he would turn to me and say. -“Is that all 
right, Breck?” and Larry turned to me and said, “He thinks a great deal of you. 
Every time he does anything he turns to you,” and I said, “Yes.” I definitely 
remember that. That was the lnoblrm of trying to mnke-- 

Mr. SPECTER. What night was that? 
Mr. WALL. It was at least a week before, maybe not-maybe not quite a week. 
Mr. SPECTER. Can you recall the specific night that was? 
IIr. WALL. No, sir; I Can’t. 
Mr. SPECTER. Prior to that time when had you last seen Ruby? 
1Ir. WALL. I really don’t know, sir. I don’t think probably I saw him at all 

until after the President had been shot. 
JIr. SPECTER. Sow, I’m going back, before the time you said you had this 

conversation with him on that Saturday night when you were in Galveston. 
You saw Jack Ruby at the Carousel Club some time about a week before the 

assassination? 
Mr. WALL. Yes, sir. 
Mr. SPECTER. When, prior to the time you were in the Carousel Club a week 

before the assassination, had you last seen Jack Ruby? 
Mr. WALL. Possibly on the street or something. I had gone up to the club a 

week or two before that. 
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1Ir. SPi:U El:. 1I::d you tlisc7l+etl this I)rohlei~r ~~011(+rnilly the hmericaan Guild 
of Variety Artists \yith J:~c,k Ruby llrior to that trlr~~honr c~onvcrsation on 
Sorember 23? 

JIr. Va1.r.. Yes, sir: I had. 
JIr. SPECTER. \Vhen had you discussed it with hinl before? 
Rlr. WALL. He had called me-- 
JIr. SPWTER. When was that? 
Mr. W.U.L. Posqibly 2 weeks Ilrfort> the nss:ls:ili::tioll-tt,llillg me his problem 

ant1 wanting to know when it n-onld be brouyht up at the nleeting. and I told 
hill\ that we usually met the Irith of eac,h month and that at the nest meeting 
I \\-0nld~I‘n1 sorry. I made an error. WC> nlrct every ThnrsdaF. ICrery Thnrs- 
t1:1y there was a nniou meeting and thr, 1.7th is whrn we nlcct privately. I think. 

JIr. SPECTER. Did you hare an offic+ll c?I)nc~ity with the union, that is, were 
you an officer? 

Mr. WALL. Well. I was an officer as being elected the president of the inter- 
union. In other words. all the performers. if there was a complaint that some 
performer had done something wrong and the management said that he was right 
and the Iwrformer said that they were right. then the Ilrrformers themselves 
rlrctctl a (commit tee of about six that would determine I\-ho was right. and this 
was the committee and I really don’t even know the correct name of the com- 
mittee. They would judge who was right and wrong and what would be done 
ahnut it. 

Mr. SPECTER. Did you have any official standing on the committee which was to 
take up *Jack Ruby’s problem? 

Mr. WAI.I.. I don’t understand what you mean. 
Mr. SPECTER. Were you responsible in any official way for the committee which 

was to consider the problem Jack Ruby had with the guild? 
Mr. WALL. JL;r capacity was to make sure that everything was presented cor- 

rectly and this was the only thing that Jack was after me to do is to make sure 
his side of the story was heard. 

Mr. SPECTER. Was it up to you to make the decision on who was right and who 
was wrong? 

Mr. WALL. It was up to the committee, six members. 
Xr. SPECTER. You were one of the members of the committee? 
Mr. WALL. Right. 
Mr. SPECTER. Sow, when did Jack Ruby first disruss his problem with you? 
Mr. WALL. I would say around 2 weeks before t.he assassination. 
Mr. SPECTER. When did he next discuss the problem with you? 
Mr. WALL. He called me a couple of times to see if we had had a meeting or 

not. He would call and I would tell him : no. 
Mr. SPECTER. Was that by telephone? 
Mr. WALL. Yes, sir ; he would call me at the hotel. 
Mr. SPECTER. And how many times did he call you after he first discussed it 

with you approximately 2 weeks before the assassination? 
Mr. WALL. I would say about two times, 
Mr. SPECTER. When did he make, those telephone calls to you? 
Mr. WA& In the afternoon. 
Mr. SPECTER. Approximately how long before the assassination were those 

calls made? 
Xr. WALL. Well. the last one was the Saturday night, midnight the last call 

came. that was the main reason he was calling me was to find out if we had had 
a meeting. 

Mr. SPECTER. Did he call you once or twice between the first time he talked to 
you about the guild problem and the time he called you in Galveston? 

Mr. WALL. About twice. 
Mr. SPECTER. When did those t,wo telephone calls occur. to the best of your 

recollection? 
Mr. WALL. In the afternoon. That was the only time to get me. 
Mr. SPECTER. What dates? 
Mr. WALL. I can’t recall any dates. 
Mr. SPECTER. Did you discuss any thing else in any of those two telephone 

calls other than the specific problem with the guild? 
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Mr. WALL. So, sir. 
Jfr. SPWlTR. II;ld JIr. Ruby called you at Galveston prior to the time he corn- 

meted the call shortly after your arrival nt G:~lrestou ou that Snturdav night:) 
Mr. W.%LL. I’m sorry. Had he--? 
Mr. SPECTER. Did he just ~311 you the first time tend mnke that connwtion with 

you? 
Mr. \V.\LI.. Iww:. sir; 3s f:tr as I know. Otherwise my mother would hnre snid 

th3t she received 3 long distance call. 
Mr. SPECTER. When you say your mother- 
Mr. WALL. Sonnie. Mrs. JIcKrnna. 
Mr. SPECTER. Mrs. McKenna did not refer to any prior call to you? 
Mr. IVALL. x0. 
Mr. SPFKTER. Do you know how Mr. Ruby got your telel)hone nuniber in 

GaIreston? 
JIr. WALL. Yes, sir. I left. my telephone number where I would be in Gal- 

veston with the ol)erator in Dallas. which I do every time I go out of town so 
they will know how to contact me. 

Mr. SPECTER. Whnt is your purpose in lenving your telephone number in that 
manner? 

Mr. WALL. Well, I get quite a few calls and the main reason I left it was 
because Mr. Anderson, who was the manger of the hotel. hadn’t decided what 
day to rome back to work. Monday or Tuesday. therefore. I need& to know so, 
therefore. I left the telephone number. 

Mr. SPECTER. After you comI~letet1 Sour telephone conversation with Jack Ruby 
on that Satnrdar night, Sor-ember 23, what did you do next? 

Mr. WALL. As far 3s I en11 remember I had a sandwich and visited with the 
folks for about 1.5 minutes. then went to bed because I was kind of tired. 

Mr. SPECTER. At what time did you awaken on Sunday morning, Sorember 24? 
Mr. WALL. I don’t know the precise time. I do know it was about-it couldn’t 

have been more than 10 minutes before Jack shot Oswald because I had just 
gotten up and walked in the bedroom and was watching it in the folks’ bedroom, 
so whatever time Jack shot Oswald I ~-3s only up 10 minutes beforehand. 

Mr. SPECTER. Wh:lt, if nnything, did you observe on the television screen at 

that time? 
Mr. WALL. Sothing at all to relate it was Jack. 
Mr. SPECTER. Did you know it was Jack at the time you saw the shooting of 

Oswald? 
Xr. WALL. So, sir. 
Xr. SPECTER. What part of the man did you see on the television screen? 
Mr. WALL. It all happened so quick I didn’t see anything except I under- 

stood Jack had been shot. 
Mr. SPECTER. Understood who had been shot? 
Mr. WALL. I’m sorry, that Oswald had been shot and that-1 watched the in- 

terview with the policeman saying he knew who it w3s but could not S3y 
publicly who it was. We waited around and, I would say, within a matter of 
1.5 minutes ther announced who it was. It seems to me that. quick. 

Mr. SPECTER. And who did they annomice that it was? 
Mr. WILL. Jack Ruby, o\vner of a stripper club called the Carousel. 
Mr. SPECTER. What was your reaction, if any. to that? 
Mr. W'~LL. Well, it was a shock. That is all I can say. It ~3s a real shock. 
Mr. SPECTER. What did you do for the balance of that Sunday afternoon? 
Mr. WALL. Well, I would say within 30 minutes to an hour we received a call 

from the Washington Post representative who, I believe, ~3s in Dallas at the 
time. 

Mr. SPECTER. How did that representative of the Washington Post happen to 
call you? 

Mr. WALL. I have no idea. 
Mr. SPECTER. Do you know what his name was? 
Mr. WALL. So;sir : I don’t. 
Mr. SPECTER. What did rou sag to him. if anything? 
Mr. WALL. Well, I was still in shock. I told him that I had talked to Jack 

over the telephone and he asked what we hnd said and I told him and he said: 

608 



“Well, can you tell me a little about him?” And I was at that time having an 
argument with Mr. Peterson on what to do, you know. keep your mouth shut, 

or, you know, say what you had to say. 
Mr. SPECTER. What was Mr. Peterson’s view? 
Mr. WALL. He said to keep my mouth shut, he did not want to get involved 

in any way, and that the right people would come to us and for us not to say 
anything so--- 

Mr. SPECTF.R. What was your view about that subject? 
Mr. WALL. Well, I didn’t know. I don’t know. I can’t remember. I would 

say mine was the same way. I was kind of scared. to be honest. 

Mr. SPECTER. Why were you scared? 

Mr. \vALL. Just when people start calling you long distance you get scared. 
You don’t want to get involved in anything. particularly if you didn’t have any- 
thing to do with it. Then the nest telephone call we got was from Dick Hitt, who 
is a man on the-a columnist for the Dallas Times Herald who knew I wzs a 
very close friend. 

Mr. SPECTER. Had you known Mr. Hitt before that telephone call? 

Mr. WALL. Oh, yes ; ever since I have been in Dallas. 

Mr. SPECTER. What did Mr. Hitt say to you? 

Mr. WALL. He wanted to know abou-he wanted me to talk to his editor 
or someone about Jack, to find out what kind of a person he was and everything. 

Mr. SPECTER. Did you talk to his editor? 

Mr. WALL. We did but very coldly. Joe talked to the editor. 

Mr. SPECTER. Did you talk to him? 

Mr. W.\I.L. I talked to Dick Hitt but Irhenever they called back the man called 
back and saicl: “Dick Hitt said for me to call you.” Joe got on the phone and 
said: “So, I don’t know anything.” I hare a correction to make. The first 
call that we received was from the Dallas Morning Sews. The second call we 

got was from the Washington Post and the last call \ve got was from Dick Hitt. 

Mr. SPECTER. Who called you from the Dallas Morning Sews? 

Mr. WALL. I would say right now as far as I can remember it was Hugh 
hinsworth because he also knew I was a very good friend of Jack’s, 

Mr. SPECTER. What was the content of the conversation between you and Mr. 

Ainsworth? 

Mr. WALL. The conversation was that Jack had called me and-Hugh and I 
were good speaking friends. Sot close friends, but we had t:llked a great deal- 
of course thiq being 9 L thr first person I had talked to that had also known Jack, 

we jrere just in a conversation. I told him: “Yes. I had rereired a rail,” you 

know, I was sort of outspoken in discussing it with Hugh. *Joe got kind of 

angry and said we should not meddle in any way at all and so the Washington 
Post called after that and we were sort of cool and when Dick Hitt called we 
said we knew nothing. 

Mr. SPECTER. Did you receive any other telephone calls? 

Mr. WALL. So, sir. 

Mr. SPECTER. Did you make any telephone calls on that Sunday? 
Mr. WALL. Yes, sir. 

Mr. SPECTER. Whom did you call? 
Mr. WALL. I called Sancy Austin, who is a performer in our show, to find out 

how to get hold of Phil Burleson. 
Mr. SPECTER. Who was Phil Burleson? 
JIr. WALL. He was my attorney. 
Mr. SPECTER. How long had he been your attorney? 
Mr. WALL. Since I arrived in Dallas. 
Mr. SPECTER. iind what was the purpose of your wanting to get Mr. Burleson’s 

telephone number? 
Mr. WALL. Well, Phil also knew Jack and I wanted to see if he was going to 

represent Jack or if he could or wanted to or to see if he could get in to see Jack 
to see what was going on. 

Mr. SPECTER. WhF did you do that? 
Mr. WALL. Well. as I say, I was in shock. I was upset because I liked Jack 

very much. He has been a very good friend of ours even with our ups and 
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downs. Just to make sure everything \vas all right. To find out what !vas 
going on. 

Mr. SPECTEI~. Had anybody recluestcd you to contnc*t an attorney on behalf of 
Jack Ruby? 

Mr. WAiLI,. So, sir. 
Mr. SPECTER. That thought c~nme to you on your o\vn initiative? 
Mr. WALL. Yes. 
Mr. SPECTER. I)id you tlisc.uss it \vith Mr. Peterson? 
Mr. WALL. Yes: I think so. 
1Ir. SP~CTF:R. \\‘h:tt tlitl Mr. Prtrr.son s:q about that telellhone call? 
111.. \V.\r 1.. It w;lc: fine with hinl. The m:rin thing that .Jor objrc.tetl to, he (lid 

not want to 1~ ill llriut ahout saying anything or doing an.rtliil1.q that would 
jeol)ardize our 1)osition at the i\dollrhus Hotel. 

Mr. SPECTER. Did $011 kno\\- that .Jack Ruby hat1 other attorneys who repre- 
sented him regularly? 

Nr. 1Vx.L. So, sir. 
Mr. SPECTER. Did he have any other attorney, to your knowledge? 
Mr. WALL. I have never known him to have any attorney at all. 
Mr. SPECTEI~. That is prior to the time of the shooting of Oswald? 
Mr. WxL. Yes, sir. - 
Mr. SPECTER. Did Lou make any other telephone calls on that Sunday? 
Xr. WALL. Well, any other phone calls I would have made would hare been to 

cast members. 
Mr. SPECTER. For what purpose? 
Mr. W.\I.I.. To tell them that we still ditln’t know we were going to do the 

show or anything about it, just be ljrepnred to come in Monday, Tuesday, 
Wednesda.r, whenever they were notified. 

Mr. SPECTER. Do you recall any other specific calls you made on that Sunday, 
Sorember 24? . 

Mr. WALL. So, sir. 
Mr. SPECTER. What did you do the halance of the day? 
Mr. WALL. Watched television. 
Mr. SPECTER. What time did you go to sleep that night? 
Mr. WALL. Late. It was very late. 
Mr. SPECTER. Where did you have supper? 
Mr. WALL. In the house. 
Mr. SPECTER. Did you leave the house at all that Sunday? 
Mr. WALL. So, sir; I didn’t go out at all. 
Mr. SPECTER. What time did you arise on the following Uonday? 
Mr. WALL. I would say Monday night. I really don’t, to be honest with you, 

I don’t know what time I arrived back. I don’t know if we performed Monday 
or Tuesday. From all recollection it was Tuesday we performed. I don’t 
know. It could have been Tuesday afternoon that we got back. 

Mr. SPECTER. When did you go back to Dallas? 
Mr. WALL. I don’t remember, sir, now what day it was we left. 
l\lr. SPECTER. Have you seen Jack Ruby after the shooting of Oswald? 
Mr. WALL. Yes, sir. 
Mr. SPECTER. When did you see him? 
Mr. WALL. It was the first Saturday or the second Saturday after the assassi- 

nation I was in the hotel room watching the football game and it was in the 
afternoon and Sheriff Bill Decker called me and said that Jack was very de- 
Dressed and needed some cheering up and wanted to know if I would come 
down, so I went down. 

Mr. SPECTER. How long after Sheriff Decker’s call did you arrive at the jail? 
Mr. WALL. I would say-between half an hour and 46 minutes. 
Xr. SPE&ER. How long did you stay at the jail? 
Mr. WALL. I would say about 20 minutes, maybe. 
Mr. SPECTER. State as specifically as you can recollect the nature of your 

conversation with Jack Ruby indicating what he said to you and what YOU 
said to him? 

Mr. WALL. Well, I wasn’t the only person there. There were two other people 
there, one man I don’t know-1 have seen him around before. ‘rhe other man 
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was, I’m sure you have it in your records. he was the partner of *Jack in the 

club who tried to run it after .Jnck had shot Oswald. I can’t think of the man’s 

name. 
Mr. SPECTER. Do go11 recall the first name of either of those men? 
Mr. WALL. So. sir : I don’t. I know them by faCe. 
Mr. SPECTER. Was there anyme else present besides the four of you? 
\Ir \Y’aIr ‘;o sir: _. ,,.A.. except for the two pnlicemen that were inside the tank 

where Jack was. IIe ~a); inside the tank. 

>Ir. SPECTER. ~Yhat conversation fxllsuecl while you were present with Mr. 
Ruby? 

Jlr. WALL. Well. the main thing .Jack brought nut was he thought himself 
correct in shooting Oswald. 

Mr. SPECTER. For Iv-hat reason? 
Mr. WALL. A far as I can remember he didn’t give a reason. He just said, 

you know. “I was right in doing it.” 
Mr. SPECTER. Did any one disagree vvith him? 

III’. TALL. x0. 
Xr. SPECTER. Why not? 

Mr. WALL. Well. they just didn’t sn.v anything against him. I can’t remember 
the incident too well. I do know that Jack n-as rerr upset and the two men, 

on the outside, didn’t argue with him at all in anything that he said, and they 
said they wouldn’t. I reme1nber them making the comment to each other they 
weren’t going to upset him. and whatever he said they would just nod yes to 
and would agree n-it11 ; they weren’t going to get him upset. 

Jlr. SPECTER. What did you sar to Jack. if anything? 

JIr. WALL. I talked to him about Phil. 

JIr. SPECTER. Phil who? 

JIr. JYALI.. Burleson. *‘I was wondering if Phil came up to see you,” and, 

“I asked him to come up.” and “If you can get him to represent you as one 

of the attorneys.” ant1 everything. “I think it would be rerx good for you since 

he n-as at one time the assistant clistrict attorney.” I said, “I think he would 
do a good job for you. He is very honest. very aboveboard,” and Jack said, 
“Yes. he ca1ne to see me and I think he wnuld do well and I n-ould like to use 
him if I can.” Then I asked him how thrv were treating him in jail and 

he said how nice they were to him and he asked me what I was doing. I told 
him I was watching the football game and Sheriff Decker said I could come 
down and see him. Then he asked me sl1ecifically did I want to get involved 
in the Case in any way, or something like that, and I told him under the circum- 
stances please don’t ever use our name or anything. It’s not that I didn’t 
like him. It was just that it might ruin our careers that we worked very 

hard for. He gave me his word he would never use us. sap anything about US 
in anv publication or anything. This was very true. While we were in 
Houston he needed money and n-rote an article for a series of newspapers and 
he stated in the article, toward the end he made a call to Joe Feder and Beck 
Wald, Jvhich I thought was very nice of him and all the other circumstances in 
the article that I could see he used the names of the people. 

Mr. SPECTER. Joe Feder was really #Joe Peterson? 

Mr. WALL. Yes. 
Mr. SPECTER. And Beck Wald n-as really you? 
Mr. WALL. Me ; yes. 
Mr. SPECTER. Can ~011 recollect anything more about the conversation that 

you had at the jail on the Saturday you refer to? 
Mr. WALL. So. sir. It was the first time I had seen him since the assassina- 

tion and it vvas just. you know. kind of strange meeting. There wasn’t any fun 
in it at all, you know. like laughs. Sheriff Decker told me he wanted to be 

cheered up. It was not like that at all. It vvas a very sad thing. 
Mr. SPECTER. Have you ever seen aark Ruby since? 
Air. WALL. So. sir : I hare gotten a few letters from Jack. 
Mr. SPECTER. Hove many? 
Mr. WALL. I would sag ahout three. 
Mr. SPECTER. Where did he write to you? 

Mr. WALL. From the jail. 
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Jlr. SPECTER. And where were you when you received those letters? 
Mr. \vAI.I.. In-I think I received two in Dallas and I would say one in 

Houston, and they were very simple letters, just how he was feeling and, you 
know, what he was doing. 

Mr. SPECTER. Did you respond? 
>Ir. IV’aLI ,. Yes; I wrote him back and told him what we were doing and 

how we mere doing and I hoped he was well. 
1Ir. SPECTER. How many times did you write to him? 
IIr. WALL. Maybe thV2 or four times. I don’t know. I do remember another 

thing we discussed while he was in the jail. He said he was writing-I re- 
member two things-he was writing down his memoirs and wanted to do it 
into a story form and would I be interested in doing it for him. I told him 
I would see. And the other thing he mentioned to me is he had received a lot 
of telegrams and letters from all over the country saying he was correct in 
doing what he did, or he was wrong in doing what he did, or whatever it was. 
He was getting so many in he had no way of writing them back. He wanted to 
thank each and every one for writing to him and wanted to know if I would 
correspond with them on behalf of him and that is when I said, “I would 
rather not get involved in any way and you can understand why.” And he said, 
“Yes, I do.” 

Mr. SPECTER. Have you had any other contacts at all with Jack Ruby after 
November 24,1963? 

Mr. WALL. Only through corresponding letters. 
Mr. SPECTER. You have now mentioned all of the contacts you have had with 

him? 
Mr. WALL. Yes, sir. 
Mr. SPECTER. Going back to November 21- 
Mr. WALL. I have one. I’m sorry. I do have one. As I said, Phil Burleson 

is Joe’s and my attorney and, therefore, I would go see Phil every once in 
awhile just to give Jack a message of hello, that we are thinking of him, and 
to see how he was. We were all right and everything. I did ask Phil to do 
this for me. Every once in awhile I would do it. 

Mr. SPECTER. Have you now related all of the contacts you have had with 
Ruby since November 24,1963? 

Mr. TVALL. Yes, sir. 
Mr. SPECTER. Going back to Sorember 21, the day before the assassination in 

1963, did you have occasion to talk by telephone to Tom McKenna on that day? 
Mr. WALL. The day before? 
Mr. SPECTER. The assassination? 
Mr. WALL. No, sir; not at all unless it was about football. I am a football 

fanatic. It was the day before. This would be Thursday, right? 
Jlr. SPECTER. Would it refresh your recollection if I said you had a telephone 

call with him at about 6 50 on that day? 
Mr. WALL. So, sir; it wouldnz because I call him quite frequently. I just 

made a telephone call to him day before yesterday. Unless it was just to say 
hello and everything. We did not decide to go down to Galveston until that 
afternoon. the day after the assassination. 

Mr. SPECTER. How long have you known Edward Parker of Fort Worth? 
Mr. WALL. Eddie Parker is--came to work for us for Bottoms Up at the 

Adolphus and he would help in costume changes and setting up the props. We 
had a portable stage which he would set up and get everything ready before 
the show would start. That would be about a year and a half, but we performed 
at the Playbill Club, we performed a show which he also helped us in, called 
Razzmataz n-as the name of the show. 

1Ir. SPECTER. Do you recall telephoning him on October lst, 3d, and 4th, XXX?? 
Mr. WALL. No, sir; I would call him in any respect to the show. The only 

reason I would have anything to do with him would be to tell him wheCher n-e 
would do a television show, needed him there and needed Carl Tressler, who 
was in our show. They are roommates. Anytime I would call them would be 
in reference to the show. 

Mr. SPECTER. You already mentioned you called him on November 22. 
Mr. WALL. To tell him probably that the show had been canceled. 
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Mr. QI’ECTKI(. ht ;Il)out what tiine was that (‘it11 m:~tle, if you rec,all’! 

Mr. WALL. Well, it would probably be around, I would say, 1 or 2 o’clock. As 
soon as Mr. Anderson told us we would not perform that night or Saturday. 

1Ir. SPE~~X. Conltl it hnvtl hwti as lntr iis (i that evening? 
Mr. \V.~LI.. Trs. sir: it c,oultl hare been as I w;w going ant of to\vn to tell 

him I \vn,s lt3vill :: alid \\ould be ~II Galveston ; if they nretl~l to get hold of me 

to c,;tll the oljerntor. 
Mr. SPECTER. Rut you didn’t po to Galveston on Friday, November 22, did you? 

Mr. \VAI.L. So, sir : that \\-a~ just to tell him we were not going to do a show 
that night. 

Mr. SPECTER. Do you know a Patricia Farmer? 

Mr. WALL. So. sir. 
Mr. SPECTER. Do ynu know a Clarence Vought ? 
JIr. IVALL. so, sir. 
Mr. SPECTER. What relatives, if any. does Tom JIcKenna hare in Dallas? 
Mr. WALL. The only one that would be there ~~wultl he his son who is 18 years 

old, George Jlck’nmn, who was working on a construction job at the Republic 

Sational Rank. 
Mr. SPECTER. Do you know R. D. JIatthews? 
Mr. WALL. So. sir 

Mr. SPECTER. Do you know whether Jack Ruby knew anybody by the name 
of R. D. JIa?thews? 

Mr. WALL. Only if that \vas the man I wuldn’t think of in the previous state- 
ment I said I knew their fares but not their names, but the name doesn’t ring 
a bell at all. 

Mr. SPECTER. Do you know anything about Jack Ruby’s trip to Cuba? 
Mr. WILL. I hare nerer heard of anything like that at all. 

Mr. SPECIIER. Do you know anybody by the name of Henry Atcheson, .%-t-c-h-e- 
s-o-n, or Henry Acteson. A-c-t-e-s-o-n? 

i%fr. WALL. 90, sir. 
Mr. SPECTER. Did you make any telephone call from the Adolphus Hotel to 

anyone in Canada during March of 1964? 
Mr. W.~LL. I can’t remember ever calling Canada. -1s I stated before to you 

the only one that I ever knew in Canada was Kay Sutton, who was a performer 
in our show who was somewhere in Canada. 

Mr. SPECTER. Do you know James F. Mahon? 
Mr. W.4~1,. Yes, sir : he is my attorney, too. 
Mr. SPEWER. Did you make a call to him on Soremher 23. that is Saturday 

after the assassination? 
\Ir WALL. Yeq sir: possibly. . . 
Mr. SPECTER. &at was the lmrl)nse of that tall, if I may ask? 
Mr. WALL. Well, to find out, possibly, if he knew anything about Jack; to 

see if he v-as going to represent Jark or anything. He also knew .Jack Ruby. 
Mr. SPECTER. This was the day before the shooting of Oswald? 
Mr. WALL. Well, it could be any business thing. Phil handled most of our 

things but as fhings stand right now Jim JIahnn handles everything for us, our 
bookkeeping and everything, so it could hare been anything at all. 

Mr. SPECTER. Did you make any other calls on Sorember 23. 1963, if you can 
remember? 

Mr. WALL. The 23d was- 

Mr. SPECTER. That is Saturday. 
Mr. WALL. Yes, sir ; I could hare called any number of people. 
Mr. SFXCTEX. Did you make a call to RI E-1434? 

Mr. n-ALL. That number-that could hare been Jim Mahon. 
Mr. SPECTER. Was Jim Jlahon’s number Riverside %4361 or do you recall? 
Mr. WILL. So ; that is his number. I do know-Rirerside, 1434, I don’t know, 

sir. I’m sure I placed quite a few calls that day. I talked to a lot of people. 
Mr. SPECTER. Did you ever hare a financial interest with .Jack Ruby in the 

Sovereign Club? 
Sir. ITALL. So, sir ; not as far as putting in our olvn money at all ; only that 

we would retain a percentage of the club. 
Mr. SPECTER. What do you mean by “retain a percentage of the club”? 
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JIl’. ~~AI.1.. For doillg our sllo\vs there l~ec~;~~tsc~ \v(’ otily r(aceive(l :\ siit:tll s;tl;trv. 
as I said, $15 a w-c~f~k. EIr saitl he woultl give iii a lajrtil,n of the club. 

Mr. SPE~EI:. r)(, you mean a 1)ercentag(~ of the grw5 re(.eil)ts or a l)er(.entage 
of the net rfwiljts? 

JIr. WALL. I mean a 1wrcent of the c.lub, 1)eriotl. 
JIr. SPECTER. IInlf on-nershil) in the club? 
JIr. Wan. TPS. sir. 

Mr. SPECTER. Was that ever formulized into a written contract? 
Mr. \T’AI.I.. -1s far as I know it was. sir, but I tlon’t remember where the papers 

are. 1 think tllrr were fkstro~ed in the tire at the Playbill Club. 
JIr. SPECTER. Did ;rou ever get suc.11 an interest in the Sorerpign Club? 

Mr. W.4LE. So, sir. 

Mr. SPECTER. Have gou ever been interviewed bg the Federal Bureau Of In- 
vestigation or an,v other other Federal agenc8.v regarding your connection with 

Jack Ruby? 

Mr. W’aI.1.. I have never been called into an office and interviewed at all. 
Possibly there were some men who came bv and asked me a few questions but 
I can’t remember it. It was that vague. I do know Joe Peterson was inter- 
viewed bg sOme representatives of the FBI. 

Mr. SPECTER. Do you think you may have been interriexvecl by the FBI, but 
you are not sure? 

Mr. WALL. Yes, sir. 

Mr. SPECTER. Did .von ever tell the FBI xnythiug about Ruby’s teleI)hone call 
on the night of Sol-ember 23 to VOU in Galveston? 

Jlr. WALL. Yes. sir: if thr.v interviewed me I definitely told them about it 

because it was very important. 

Mr. SPECTER. But you are just not sure whether or not they interviewed you? 
Mr. WALL. I will tell you. things happened so fast. I definitely remember 

-Joe came back and said. “Two representatives want to talk to you,” but I don’t 
remember ever talking to them. 

Mr. SPECTER. You don’t have ang specific recollection of ever talking to them 
or telling them about that telephone call from Jack Ruby on Saturday, Sovem- 

ber 23? 
Mr. WALE. So, sir. 

Xr. SPECTER. Mr. Wall, did you and I have a brief interview before this 

deposition started today? 

Mr. WALL. Yes, sir. 

Mr. SPECTER. And during the course of that interview did I ask you the Out- 
line of the questions which we have covered here on the record? 

Mr. WALL. Yes, sir. 

31r. SPECTER. And were your answers the same as you told me here this 
afternoon? 

Mr. WALL. Yes, sir. 
Mr. SPECTER. Do you have anything to add which you think would be helpful 

in any way to the President’s Commission? 

Mr. WALL. Well. the only t.hing that I stated to you before is that PreViOUSly 
I said that Jack and Joe got into a fight when he blew his stack but then on 
the other hand there was a time when we needed $300 v-erg desperately and 
Jack in a matter of 10 minutes went over and got a loan on his own car for US 

so that the man does have feelings and he can flare up in 6 minutes and then 
forget about it, gou know. I can’t, but he is one type of Person who can. YOU 
never know what he is going to do next. 

Mr. SPECTER. Do you know Ralph Paul? 
>Ir. WALL. That was the name of the gentleman who was visiting Jack at 

the same time I was that I could not remember. 
Mr. SPECTER. Aside from that time in the jail have you ever talked to Ralph 

Paul? 
Mr. l\‘ALL. Very, very little. Jack at one time has taken Joe and I to a 

bolvling alley-1 remember Ralph Paul xvas aloll, v-and took us for breakfast. 

TYe bowled a game but I still didn’t say seven or eight words to the man. I was 
very friend& but I still didn’t say anything to him. 
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Mr. SPECTI~X. I )id you make any effort to trlelmone Ralph Paul anytime on 
Sovrmber 22 or 23? 

Mr. 1T’ar.r.. So. sir. 
>Ir. SPE(TEI<. 01’ SO\-elllhcr 24? 
Mr. WAI.~.. So. sir. I woultlu’t even know hcnv to get ahold of the man. 
Mr. Specrmz. Mr. Wall. if you wish. n-e can make available the typed-up copy 

of (his del)osition for you to read and sign, or if you are willing. you ran waive 
that, signature which means that you n-ill not, read and sign the transcript. Do 
you have any prrferenre on the subject? 

Mr. W’ar.~.. I will do whatever is the easiest for you all and the best way. 
Mr. SPECTER. Are you willing then to waive your reading and signature? 
Mr. WaLr,. Yes, sir. 
Mr. SPECTER. Fine. We appreciate that. We will then accept your waiver. 

It may or may not be made available for you to read and sign. Thank you very 
much for your appearing here today. 

TESTIMONY OF JOSEPH ALEXANDER PETERSON 

The testimony of Joseph Alexander Peterson was taken at 3:45 p.m., on 
August ;5, 1964, at the T.S. Post Office Building, 301 Stewart Street, Las Vegas, 
Sev., by Mr. hrlen Specter, assistant counsel of t,he President’s Commission. 

Mr. SPECTER. May the record show present at this time is Mr. Joseph Peter- 
son. Mr. Peterson, the President’s Commission on the Assassination of Presi- 
dent Kennedy has asked you to appear so the we may take your deposition 
concerning any knowledge you have of Mr. *Jack Ruby, his activities during the 
period around the assassination of President Kennedy, and any of his associ- 
ates. With that preliminary statement of purpose, would you stand up and raise 
your right hand, please? 

Do you solemnly swear that the testimony you shall give in this proceeding 
before the President’s Commission shall he the truth, the whole truth, and 
nothing but the truth, so help you God? 

Mr. PETERSOS. I do. 
Mr. SPECTER. Would you state your full name? 
Mr. PETERSOS. doseljh Alesander Peterson. 
Xr. SPECTER. Hare you ever been known by any other name? 
Xr. PETERSOX. Joseph Jablonka. 
Mr. SPECTER. Was that the name under which you were born, sir? 
Mr. PETERSOX. Yes, sir. 
Mr. SPECTER. You say that has been legally changed? 
Mr. PETERSOS. Legally changed. JIy stepfather’s name is Walter Peterson. 
Mr. SPECTER. When was your name changed from Jablonka to Peterson? 
Mr. PETERSOS. Sorember 196163. I remember that well because that was when 

I \vas married. 
Mr. SPECTER. November of what? 
Mr. PETERSON. l%excuse me, 1946. 
Mr. SPECTER. What is your birthday? 
Xr. PETERSON. February 14, 1924. 
Mr. SPECTER. Where were you born? 
Mr. PETERSOS. Brooklyn, N.Y. 
Mr. SPECTER. M-here have you lived since the time you were born? 
Mr. PETERSOX. Let’s see, now. I have lived in Flatbush, Rogers Avenue, 649 

Rogers Avenue, and- 
Mr. SPECTER. ‘Until when? 
Mr. PETERSOX. Wait a minute. Before that, 2X0 19th Street, Brooklyn, N.Y. 
Mr. SPECTER. How long did you live in Brooklyn altogether? 
Mr. PETERSOS. The family ; all our lives. Ale, I went in the service, came out, 

went to Jacksonville, Fla. 
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